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Místo konání: 

 zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 19:00 hod.   do: 21:50 hod. 

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych   

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 9 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Vlastimila Stará, Jaroslav Vybíral  

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Čerpání rozpočtu k 31. 03. 2019 .................................................................................... 2 

4. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím ...................................................... 2 

5. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov ................................................... 3 

6. Darovací smlouva – motorová stříkačka – STRATÍLEK; smluvní strany Obec 

Mochov a Obec Vyšehořovice....................................................................................... 5 

7. Obecně závazná vyhláška č. 1/2019, k zabezpečení místních záležitostí veřejného 

pořádku na veřejných prostranstvích, kterou se reguluje používání zábavní 

pyrotechniky .................................................................................................................. 5 

8. Zpráva kontrolního výboru ............................................................................................ 6 

9. Dohoda o ukončení veřejnoprávní smlouvy o výkonu činností obecní policie; Město 

Čelákovice a obec Mochov ............................................................................................ 7 
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10. Poskytnutí finančního daru na opravu střechy kostela sv. Bartoloměje ve  výši 

500.000,- Kč .................................................................................................................. 8 

11. Projektová dokumentace nové základní školy na pozemku základní školy Mochov .... 9 

12. Revitalizace okolí kostela sv. Bartoloměje .................................................................. 11 

13. Studie – posouzení možnosti výstavby malé vodní nádrže v k.ú. Mochov na dvou 

lokalitách (jihovýchodní a severovýchodní) ................................................................ 13 

14. Úprava směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozshahu (dále jen VZMR) 

článek č. 5 odstavec 5.1 ............................................................................................... 14 

15. Diskuze ........................................................................................................................ 17 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/3 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Čerpání rozpočtu k 31. 03. 2019 

Přílohy:  

Příloha 1 – Výkaz Fin 2 – 12 M sestavený k 31. 03. 2019 

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 03. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Seznámení s výkazem pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC ke dni 31. 03. 2019. 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s plněním rozpočtu ke dni 31. 03. 2019 a bere ho na 

vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádosti o dary 

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 03. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  
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Text odůvodnění: 

Obce poskytují z vlastního rozpočtu příspěvky na různé veřejně prospěšné aktivity, na činnost 

místních spolků, či jako ocenění významných činů apod. Dle předložených žádostí navrhuji 

přispět finančním darem takto: Český kynologický svaz ZKO Mochov – 396 finanční dar ve 

výši 5.000,- Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených Čelákovice, z. s. finanční dar ve 

výši 5.000,- Kč; Římskokatolická farnost Čelákovice finanční dar ve výši 4.000,- Kč; Domácí 

hospic Nablízku, z. ú. finanční dar ve výši 8.000,- Kč.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančních darů v této výši: Český 

kynologický svaz ZKO Mochov – 396: 5.000,- Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených 

Čelákovice z. s.: 5.000,- Kč; Římskokatolická farnost Čelákovice: 4.000,- Kč; Domácí hospic 

Nablízku, z. ú.: 8.000,- Kč. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Své 

stanovisko sdělil zastupitel Milan Kocian s tím, že by rád uplatnil protinávrh. 

Návrh usnesení: 

Navrhuji zvýšit finanční dar Českému kynologickému svazu ZKO Mochov na 12.000,- Kč. 

 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych   

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/3 (k bodu 4) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Protinávrh nebyl schválen. Bylo přistoupeno k hlasování o prvotním návrhu 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  Milan Kocian  

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/3 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Poskytnutí dotace Tělocvičná jednota Sokol Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádost o poskytnutí dotace 

 Podklad 2 – Návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace č. 1/2019 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 04. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

 Dle ustanovení §10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

 rozpočtů ve znění pozdějších předpisů předkládá Tělocvičná jednota Sokol Mochov žádost o 

 dotaci. Dotaci nebo návratnou finanční výpomoc, s výjimkou návratné finanční výpomoci 

 podle § 34 odst. 1 zákona, lze poskytnout na základě žádosti o poskytnutí dotace nebo 

 návratné finanční výpomoci prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy, popřípadě na základě 

 povinnosti vyplývající ze zvláštního právního předpisu. 

 

Návrh usnesení a): 

 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje žádost Tělocvičné jednoty Sokol Mochov o poskytnutí 

dotace v celkové výši 210.000,- Kč dle § 10a odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych   

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/3 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 
Návrh usnesení b): 

 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace č. 1/2019 

s Tělocvičnou jednotou Sokol Mochov v celkové výši 210.000,- Kč a pověřuje starostu obce 

podpisem této veřejnoprávní smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 
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nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/3 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Darovací smlouva – motorová stříkačka – STRATÍLEK; smluvní 

strany Obec Mochov a Obec Vyšehořovice 

Podklady:  

 Podklad 1 – Návrh Darovací smlouvy 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 04. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obec Mochov vlastní nevyužitou hasičskou motorovou stříkačku – STRATÍLEK. Jelikož 

nemáme zřízenu jednotku sboru dobrovolných hasičů obce, jeví se jako vhodné přenechat 

bezplatně tuto stříkačku sousední obci Vyšehořovice, která jednotku zřízenu má. Jednotka 

sboru dobrovolných hasičů obce Vyšehořovice působí často i v obci Mochov, chrání majetek 

našich obyvatel před požáry a poskytuje účinnou pomoc nejen při mimořádných událostech.    

Po předběžném prozkoumání stavu čerpadla motorové stříkačky bude ke zprovoznění nutná 

oprava ve výši cca 100 000Kč. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje uzavření Darovací smlouvy k bezplatnému darování 

motorové stříkačky – STRATÍLEK obci Vyšehořovice a pověřuje starostu podpisem této 

darovací smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/3 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

7. Obecně závazná vyhláška č. 1/2019, k zabezpečení místních záležitostí 

veřejného pořádku na veřejných prostranstvích, kterou se reguluje 

používání zábavní pyrotechniky 
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Podklady:  

Podklad 1 – Návrh OZV č. 1/2019, k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku na 

veřejných prostranstvích, kterou se reguluje používání zábavní pyrotechniky 

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 04. 2019 

Předkladatel: 

Václav Ulrych – zastupitel  

Text odůvodnění: 

V rámci zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku navrhuji zakázat používání 

zábavní pyrotechniky na celém území obce, a to formou obecně závazné vyhlášky. 

Odpalování zábavní pyrotechniky je bohužel stále častější jev, a to nejen v zimním období, ale 

i za teplých letních večerů. Pyrotechniku mnohdy používají neproškolené dospělé osoby 

v horším případě i děti. Odpalování pyrotechniky se tak stává nebezpečným a bezohledným 

jevem. Nadměrný hluk ze zábavní pyrotechniky je značně obtěžující pro seniory, malé děti a 

všechna zvířata nejen domácí. Cílem vydání vyhlášky je dále zajištění bezpečnosti, ochrany 

majetku občanů a veřejného pořádku v celé obci.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, vydává Obecně závaznou 

vyhlášku č. 1/2019, k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku na veřejných 

prostranstvích, kterou se reguluje používání zábavní pyrotechniky.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/3 (k bodu7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Zpráva kontrolního výboru 

Podklady:  

Podklad 1 – Zápis z jednání KV ze dne 05. 04. 2019 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 04. 2019 

Předkladatel: 

Jan Rangl – předseda KV 

Václav Ulrych – člen KV  
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Jaroslav Vybíral – člen KV 

Text odůvodnění: 

Kontrolní výbor předkládá zastupitelstvu obce zápis z jednání KV ze dne 05. 04. 2019. Při 

kontrole nebyly zjištěny žádné nedostatky.  

Zastupitelstvo obce Mochov se zápisem seznámilo a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Dohoda o ukončení veřejnoprávní smlouvy o výkonu činností obecní 

policie; Město Čelákovice a obec Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Veřejnoprávní smlouva uzavřená mezi Městem Čelákovice a Obcí Mochov 

 k zajišťování výkonu činnosti podle zákona o obecní policii 

 Podklad 2 – Žádost obce Mochov o uzavření „Dohody o ukončení veřejnoprávní smlouvy“ 

 Podklad 3 – Návrh Dohody o ukončení veřejnoprávní smlouvy o výkonu činností obecní 

 policie; Město Čelákovice a Obec Mochov 

Termín podání návrhu bodu programu: 

08. 04. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

 Veřejnoprávní smlouva k zajišťování výkonu činnosti podle zákona o obecní policii byla 

 uzavřena na základě usnesení zastupitelstva Města Čelákovice č. 12/2012/11 ze dne 29. 02. 

 2012 a usnesení zastupitelstva Obce Mochov č. 7/14 (k bodu 8) ze dne 26. 01. 2012. 

 Rozhodnutí Krajského úřadu Středočeského kraje o udělení souhlasu s uzavřením této 

 smlouvy nabylo právní moci dne 21. 04. 2012. 

Obec Mochov požádala dne 14. 01. 2019 Město Čelákovice o ukončení veřejnoprávní 

smlouvy o výkonu činností obecní policie ke dni 31. 03. 2019. Město Čelákovice žádost 

projednalo a na svém zasedání dne 13. 02. 2019 usnesením č. 3/2019/4 ukončení 

veřejnoprávní smlouvy schválilo. Po nezbytných administrativně technických záležitostech 

nám byla dohoda o ukončení dne 08. 04. 2019 doručena a nyní je předkládána zastupitelstvu 

obce Mochov ke schválení.         

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje uzavření Dohody o ukončení veřejnoprávní smlouvy o 

výkonu činností obecní  policie mezi Městem Čelákovice a Obcí Mochov s platností a 

účinností ke dni 31. 03. 2019 a pověřuje starostu podpisem této dohody. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych   

proti: Milan Kocian, Pavlína Palmová  

zdrželi se: nikdo 
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nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/3 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Poskytnutí finančního daru na opravu střechy kostela sv. Bartoloměje 

ve výši 500.000,- Kč 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka 

Podklad 2 – Cenový odhad prací 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 04. 2019 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

 Pokud bude chtít obec podpořit určitý záměr, bez toho, aniž by peněžní prostředky účelově 

 vázala, aniž by požadovala vypořádání a vyúčtování poskytnutých peněžních prostředků, 

 jedná se zpravidla o poskytnutí daru. 

 Proto navrhuji poskytnout finanční dar v hodnotě 500.000,- Kč na opravu střechy kostela sv. 

 Bartoloměje, jejímž vlastníkem je Římskokatolická farnost Čelákovice, kterou zastupuje 

 administrátor Sebastian Kopeć. 

 Část peněz bude použita na letošní etapu opravy střechy nad lodí, protože si farnost již 

 zajistila větší část kapitálu sama. V plánu je nahradit stávající konstrukci krovu kopií - nová 

 krytina bude shodná se stávající, tj. bobrovka na šupinové krytí. Rozpočet letošní etapy dle 

 ceníku RTS etapa loď vychází na 2,300.000,- Kč, odhadem zbývající práce (krov nad 

 presbytářem a sakristií)  budou okolo 1,200.000,- Kč. 

 I když obec není vlastníkem kostela, svou historií a architekturou je jedinečný, mezi kostely a 

 je mochovskou chloubou. 

Na tuto opravu je zřízen transparentní účet 1500111/5500 na který se finanční dar převede.

   

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančního daru ve výší 500.000,- Kč ve 

 prospěch Římskokatolické farnosti Čelákovice, za účelem opravy střechy kostela sv. 

 Bartoloměje v Mochově. A pověřuje starostu a místostarostu obce, podpisem darovací 

 smlouvy mezi obcí Mochov a Římskokatolickou farností Čelákovice, ve které se 

 Římskokatolická farnost Čelákovice zavazuje využití tohoto finančního daru k opravě 

 střechy kostela sv. Bartoloměje v Mochově. 
 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Své stanovisko sdělil starosta obce František Bouček s tím, že k poskytnutí 

finančního příspěvku na opravu střechy kostela se vyjádří v závěrečné diskuzi. 
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Hlasování:  

pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych   

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/3 (k bodu 10) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11. Projektová dokumentace nové základní školy na pozemku základní 

školy Mochov 

Podklady:  

Podklad 1 – studie nové školy na území školního pozemku 

Podklad 2 – návrh členů komisí (pracovních skupin)  

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 04. 2019 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Vzhledem k tomu, že je nutné tento bod řešit co nejdříve – jsme vázáni mj. dostavbou a 

spuštěním stavěné školy v Nehvizdech, na které máme 8 % podíl, navrhuji následující postup: 

a) informace architekta, zpracovatele přílohy č. 1 ke své práci – vizualizace a výpočet ceny 

výstavby nové školy, 

b) vytvoření objektivní komise (pracovní skupiny) s účastí obou stran k porovnání obou 

variant (rekonstrukce/škola nová), která bude informovat zastupitele na dalším zasedání,  

c) nominace členů komise (pracovní skupiny) „výstavba nové základní školy“.  

 

Návrh usnesení a): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje umístění nové školy na stejném půdorysu jako je škola 

stávající.  

 

Návrh usnesení b): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje pracovní skupinu srovnání obou variant 

(rekonstrukce/výstavba nové) základní školy ve složení: firma INPREST, spol. s r.o., Ing. 

arch. Luboš Korbel, František Bouček (Jan Turek), Ing. Pavlína Palmová.  

 

Návrh usnesení c): 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje starostu p. Boučka k nominaci zástupců do komise 

(pracovní skupiny) „výstavba nové základní školy“.  

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Své 

stanovisko sdělil starosta obce František Bouček s tím, že by rád uplatnil protinávrh. Dále uvedl, že 
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jelikož z předložených podkladů (byť je v návrhu bodu uvedeno, že podkladem je „studie nové školy 

na území školního pozemku“, obdrželi zastupitelé pouze jednu ilustrativní „skicu“, ze které není 

možné vyčíst umístění, natož další náležitosti nové stavby) nelze jakkoli určit, že Ing. Palmová 

navrhuje výstavbu školy na stejném místě, na kterém je škola postavena nyní (na předešlých 

zasedáních ZO navrhovala Ing. Palmová umístění nové ZŠ v areálu školní zahrady mezi stávající ZŠ a 

ulicí Na Sádkách), rád by se tedy ještě jednou vrátil k porovnání varianty rekonstrukce ZŠ versus 

stavba úplně nové ZŠ.    

 

Diskuze: 

 František Bouček – předkládám k diskuzi odborné stanovisko projektanta Ing. arch. 

 Květoslava Přibyla, který zpracoval projekt „Rekonstrukce základní školy v obci 

 Mochov“. Stanovisko se zabývá alternativou novostavby základní školy Mochov. Závěr 

 tohoto stanoviska lze shrnout tak, že za daných podmínek lokality je z urbanistických, 

 provozních i cenových důvodů novostavba oproti rekonstrukci  stávající školy nevýhodná. 

 Umístění novostavby na volném školním pozemku mezi stávající školou a ulicí Na Sádkách 

 by znamenalo, že učebny by se přiblížily k ulici a na rozdíl od stávající školy by již nebyl 

 prostor pro izolační zeleň před učebnami. Tato  stávající zeleň by byla zlikvidována včetně 

 části stávajících vzrostlých stromů. 

 U novostavby by bylo nutné postavit také novou školní tělocvičnu, neboť by se zřejmě 

 nepodařilo postavit uvažovanou tělocvičnu-sportovní halu současně a ve vhodné 

 návaznosti. 

 Nutno také konstatovat, že uvažovaný pozemek je pro uvažovanou novostavbu i svou 

 velikostí nedostatečný. 

 Zkomplikovala by se rovněž návaznost na kuchyň, která je v objektu mateřské školy a  dále 

 případné výhledové napojení na sportovní halu. 

 Ve stanovisku je rovněž uveden cenový odhad objektu novostavby bez přípojek, 

 terénních a sadových úprav či demolice stávajícího objektu školy. Odhad vychází 

 z cenové úrovně 2018. Novostavba je uvažována jako jednopodlažní. Pokud by  s ohledem na 

 nedostatečnou velikost uvažovaného pozemku musel být objekt dvoupodlažní, byl by 

 provozně i cenově ještě nevýhodnější. Dle tohoto stanoviska vychází celková cena novostavby 

 ZŠ na 21,600.000,- Kč. K této ceně je dále nutné připočítat cenu za stavbu uvažované nové 

 víceúčelové sportovní haly (dle zpracované PD k územnímu řízení) ve výši 9,880.000,- Kč a 

 cenu za výstavbu nových šaten  k víceúčelové sportovní hale ve výši 2,160.000,- Kč, protože 

 nemá smysl budovat tělocvičnu ve stávajícím rozměru.     

 Dále předkládám k diskuzi orientační časový harmonogram přípravy a realizace 

 stavby nové základní školy zpracovaný Vladimírem Vávrou - INPREST, spol. s r.o.: 

 Zahájení projektových prací - 07/2019 

  Zpracování ověřovací studie stavby a schválení případné varianty návrhu řešení a 

 umístění stavby včetně výběru projektanta na celou stavbu - 10/2019 

  Zpracování PD k územnímu řízení - 03/2020 

  Veřejnoprávní projednání k ÚŘ - 06/2020 

  Územní řízení na novou stavbu ZŠ - 10/2020 

  Zpracování PD ke stavebnímu řízení - 04/2021 
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  Veřejnoprávní projednání PD k SŘ - 07/2021 

  Stavební řízení - 09/2021 

  Zpracování zadávací dokumentace stavby, podklady pro výběrové řízení a soutěž na 

 zhotovitele stavby - 02/2022 

  Zahájení realizace stavby - 04/2022 

  Realizace stavby - cca 16 měsíců - 08/2023   

  Dle předpokladu zpracovatele časového harmonogramu to dříve nebude (otázka 

 dotace, výběrového řízení a jiné).  

 Dle neoficiálních informací již nebudou vypsány dotace na stavby nových škol, ale na 

 rekonstrukce ano. Pokud bychom neuspěli se žádostmi o dotace, je jednoznačně 

 výhodnější než výstavba nové školy rekonstrukce z vlastních zdrojů po etapách. 

Na základě výše uvedených důvodů František Bouček uplatnil protinávrh proti výše 

uvedeným návrhům usnesení a), b) i c) a navrhuje schválit rekonstrukci základní školy 

dle původního projektu a na stejném místě. 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje „Rekonstrukci základní školy Mochov“ dle 

 původní projektové dokumentace, kterou vypracoval Ing. arch. Květoslav Přibyl. 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav Ulrych   

proti: Milan Kocian, Pavlína Palmová 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/3 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Schválením protinávrhu se považují ostatní varianty návrhů usnesení a), b) i c) za 

nepřijaté. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Revitalizace okolí kostela sv. Bartoloměje 

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 04. 2019 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel  
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Text odůvodnění: 

 Dle mého názoru je nejvyšší čas se zabývat „mochovským kopcem“ a dát ho do pořádku. 

 Chci, aby se v budoucnu jak kostel (střecha je v havarijním stavu a až se seženou peníze 

 proběhne rekonstrukce střechy) tak kopec staly turistickým cílem, společně s přerovským 

 Skanzenem a blízkou cyklostezkou u Labe, z čehož můžou mít užitek nejenom místní 

 podnikatelé. Celý projekt samozřejmě bude něco stát. Revitalizace by probíhala na etapy a 

 jsou i možnosti žádat na celou akci finance z dotačních fondů. Chci, aby se jak kostel (tato 

 překrásná kulturní památka, která nemá široko daleko konkurenci), tak i kopec jako jeden 

 celek spolu s náměstím, zastávkou a památníkem staly chloubou Mochova a po bývalé Frutě a 

 Mrazírnách znovu zpopularizovaly naší obec. Navíc stromy, které se na kopci nacházejí, 

 nejsou v dobré kondici a dle mého názoru, kořeny těchto stromů narušují stabilitu navážky na 

 které kostel stojí a tím narušují stabilitu kostela samotného. 

 Situace byla konzultována s docentem Matoušem Jebavým (autorizovaný krajinářský 

 architekt, vysokoškolský pedagog katedry zahradní a krajinářské architektury ČZU v Praze) 

 ohledně Revitalizace okolí kostela sv. Bartoloměje. Došel jsem k názoru, že se vzhledem k 

 požadavkům by se jednalo o rozsáhlý projekt, obsahující mimo jiné: 

 - geodetické zaměření celého prostoru včetně všech stavebních a vegetačních prvků 

 - projekt schodů 

 - projekt nových cest 

 - projekt nových pobytových míst 

 - dendrologický průzkum, návrh kácení a ošetření dřevin 

 - projekt nových výsadeb 

 - autorský dozor a další. 

 To vše by se muselo konzultovat s památkáři. Cena za kompletní projektovou dokumentaci 

 (studie, DUR, DSP, DPS) by mohla přesáhnout 300.000,- Kč. Samotná realizace by potom šla 

 do milionů Kč. 

 Václav Ledašil 

 Vedoucí realizačního úseku 

 Školky Montano spol. s r.o. 

 Přerov nad Labem 410 

 289 16 Přerov nad Labem 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje vypracování studie revitalizace okolí kostela sv. 

 Bartoloměje v Mochově odbornou firmou, dle podmínek o veřejných zakázkách. 

 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Své stanovisko sdělil starosta obce František Bouček. 

 

 

Diskuze: 
 František Bouček – Domnívám se, že není potřeba investovat „miliony“ do údržby okolí 

 kostela (jak uvádí pan  Kocian v textu odůvodnění). Standartní údržbou se o tento prostor 

 průběžně staráme. Do této péče patří mj. i nutné kácení dřevin, výsadba  nových dřevin, sekání 

 trávy, čištění křovin včetně nové výsadby, umisťování nových laviček dle požadavku občanů 

 a další nezbytné úpravy dle potřeby. 
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 Považuji prostor v okolí kostela za zcela vyhovující a nevidím v tak velké investici smysl. 

 I v případě získání dotace je vždy na tento typ investice nutná spoluúčast obce v řádu 40 %.  

 Po ukončení předpokládané opravy střechy kostela se můžeme zabývat otázkou opravy 

 schodů umístěných za Hotelem Bouček vedoucích na kostel. 

 

 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych   

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/3 (k bodu 12) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13. Studie – posouzení možnosti výstavby malé vodní nádrže v k.ú. 

Mochov na dvou lokalitách (jihovýchodní a severovýchodní) 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka studie od Ing. Zdeňka Vitáka, projektanta v oboru revitalizace 

vodních toků a malých vodních nádrží  

Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 04. 2019 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Oba dva uvedené pozemky jsou vhodné pro záměr vybudování obecního rybníka. Lokalita 

severovýchodní části – katastru pomístně U hřbitova i lokalita jihovýchodní pomístně Na 

kameni u dvořiště. Lokalita jihovýchodní se prozatím jeví jako lepší, v úvahu se však musí 

vzít i možnost získání předmětných parcel do majetku obce. Zhotovitel není plátcem DPH, 

cena byla vyčíslena na 49.000,- Kč. Hydrologická data, která je třeba získat od Českého 

hydrometerologického ústavu budou stát cca 6.150,- Kč dle platného ceníku k 31. 03. 2019. 

Celková částka tedy nemá překročit 55.200,- Kč. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vypracováním studie – „Posouzení možnosti výstavby 

malé vodní nádrže v k.ú. Mochov“ a pověřuje starostu k podpisu smlouvy s Ing. Zdeňkem 

Vitákem – zpracovatelem Studie.  

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Své 

stanovisko sdělil starosta obce František Bouček s tím, že by rád uplatnil protinávrh. Není možné 

uvažovat o výstavbě malé vodní nádrže, pokud nebudou dopředu známy důležité informace např. o 

možnosti výkupu pozemků. Dalším podstatným faktem se jeví např. i stanovisko správce vodního toku 

Výmola, tj. Povodí Labe, s.p. 
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Diskuze: 

 František Bouček – není mi jasné, jak Ing. Palmová došla k závěru, že pozemky, které  uvádí 

 ve svém textu odůvodnění, jsou vhodné pro záměr vybudování obecního rybníka. Z názvů 

 lokalit „pomístně U hřbitova“ a „pomístně Na Kameni u Dvořiště“ nejsem schopen přesněji 

 detekovat, o jaké pozemky by se mělo jednat. Je potřeba připravit návrh bodu, jenž bude 

 obsahovat konkrétní čísla všech parcel dle lokalit, na kterých by měla být malá vodní nádrž 

 umístěna. Jelikož si dle popisu lokalit nedokáži představit, o která místa se přesně jedná, 

 nevím ani, zdali se záměr týká i další třetí lokality, o které jsme hovořili při našich 

 předchozích schůzkách s odborníky na problematiku rybníkářství. Je zde tedy uveden, či není? 

 Jak jsem již zmínil, proběhly dvě schůzky s odborníky na problematiku rybníkářství za  účasti 

 Ing. Palmové. Bylo domluveno, že z těchto setkání bude vypracován jakýsi výstup či závěr, 

 abychom se mohli rozhodnout, jak budeme dále postupovat. Do dnešního dne nemáme toto 

 shrnutí k dispozici.   

 

František Bouček uplatnil protinávrh  

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje Ing. Palmovou, aby zajistila předložení závěrů z 

 již proběhlých schůzek s odborníky na plánování a budování rybníků; aby zajistila písemné 

 předběžné stanovisko správce povodí vodního toku Výmola, tj. Povodí Labe, s.p. k záměru 

 výstavby malé vodní nádrže pro dané lokality; aby zajistila hydrotechnické výpočty, data 

 a stanovisko odborného hydrogeologa k záměru výstavby malé vodní nádrže v částce 

 nepřevyšující 7.500,- Kč pro dané lokality a aby zajistila předběžné písemné souhlasy 

 vlastníků všech pozemků, na kterých by měla být vybudována malá vodní nádrž včetně 

 předběžné částky, za kterou by byli ochotni pozemky odprodat obci Mochov nebo směnit za 

 jiný pozemek. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych    

proti: nikdo 

 zdrželi se: Milan Kocian 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/3 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Schválením protinávrhu se považuje prvotní varianta návrhu usnesení za nepřijatou. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Úprava směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu (dále 

jen VZMR) článek č. 5 odstavec 5.1 

Podklady: 

Podklad 1 – Původní směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Podklad 2 – Upravený článek č. 5 odstavec 5.1 směrnice k zadávání veřejných zakázek 

malého rozsahu 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 04. 2019 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Při vyhodnocování směrnice VZMR, která byla schválena na jednání zastupitelstva Obce 

Mochov dne 27. 10. 2016, s účinností od 27. 10. 2016 jsem dospěl k názoru, že v současné 

době kdy já jako zastupitel za Kandidáty pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů, kladu 

důraz na hospodárné nakládání s finančními prostředky obce shledávám článek č. 5 odstavec 

5.1 směrnice VZMR špatným z důvodu kdy může starosta a místostarosta manipulovat s 

vysokými finančními částky, bez vědomí zastupitelů v situacích které nejsou kritické pro 

občany nebo obec samotnou a kdy je dostatek času, naplánovat a rozhodnout zastupiteli jak s 

tyto prostředky využít pro potřeby občanů a obce. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje úpravu směrnice VZMR článek č. 5 odstavec 5.1 dle 

předloženého návrhu - podkladu 2 – a pověřuje starostu a místostarostu podpisem upravené 

směrnice VZMR, s účinností od 01.05.2019. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Své stanovisko sdělil starosta obce František Bouček. 

 

Diskuze: 

 František Bouček – ze zákona není vůbec povinnost mít určenou částku k zadávání 

 zakázek I. kategorie (od 0,- Kč do 300.000,- Kč) – PŘÍMÝ NÁKUP. Nicméně právě i 

 s ohledem na hospodárné nakládání s finančními prostředky obce má obec Mochov 

 schválenou Směrnici k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 

 Ve směrnici je v bodu 5. Zadávání zakázek I. kategorie: (od 0,- Kč do 300 000,- Kč) - 

 PŘÍMÝ NÁKUP uvedeno: 

 „5.1 Zadavatel zadává zakázku přímým nákupem, objednávkou, popř. smlouvou, zejm. na   

 základě zkušeností s obdobnými zakázkami již v minulosti realizovanými a dle svých znalostí 

 a informací o trhu. 

 Zadání zakázky do 100.000,- Kč schvaluje starosta, popř. místostarosta.  

 Zadání zakázky nad 100.000,- Kč schvaluje starosta společně s místostarostou.  

 Zadavatel může také rozhodnout a zvolit postup zadávání takovéto zakázky dle kategorie 

 II. níže uvedené.“ 

 Zastupitel Milan Kocian navrhuje do tohoto bodu přidat text: 

 „Tento bod směrnice se vztahuje pouze na zakázky, které je nutné zadat neprodleně z 

 důvodu ochrany života a majetku osob, zejména v případě havárií, živelních pohrom, apod. 

 Dále se tato směrnice nepoužije v případě čerpání dotací, kdy se postupuje v souladu s 

 pravidly jednotlivých poskytovatelů dotací.“ 

 František Bouček dále podotkl, že pokud by „přímý nákup“ dle směrnice byl realizován jen 

 v případě havárií, živelních pohrom atd. nebude možné zajistit ani základní materiál 

 nezbytný např. k péči o obec. Pokud tedy zlomí zaměstnanci péče o obec lopatu budou muset 

 čekat do dalšího zastupitelstva, než jim zastupitelé odsouhlasí koupi lopaty nové…??   
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 Má-li daný dotační program, stanovená pravidla poskytovatele dotace pro zadávání 

 veřejných zakázek, je zadavatel povinen postupovat přednostně podle těchto pravidel. Není 

 tedy třeba již znovu uvádět, že se směrnice nepoužije v případě čerpání dotací,  neboť toto 

 ustanovení je již uvedeno v bodě 9. Obecná ustanovení schválené směrnice. 

 Dotazem u sousední obce Vyšehořovice jsem zjistil, že zde mají limit u kategorie I. 

 stanoven ve výši 150.000,- Kč. Původně měli limit stanoven na částku 50.000,- Kč. Při 

 provedeném auditu bylo ovšem obci sděleno, že částka je malá a měli by jí navýšit až na 

 částku 500.000,- Kč. Starosta tuto částku odmítl a byla schválena právě částka 150.000,- Kč. 

 V další sousední obci Přerov nad Labem mají limit u I. kategorie stanoven dokonce ve  výši 

 200.000,- Kč. Je možné postupovat i formou přímého nákupu v obchodě a uzavření smlouvy, 

 případně podpis objednávky je v kompetenci starosty, resp. místostarosty, není nutné schválení 

 ZO.   

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian 

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych   

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/3 (k bodu 14) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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15. Diskuze 

Pavlína Palmová – pokusím se na srpnové setkání občanů zajistit „Králičí hop“ – králičí soutěž 

v přeskakování překážek, která by se uskutečnila v Sokolovně. Na příštím ZO podám bližší informace. 

Jan Turek – poděkoval všem účastníkům úklidové akce „Ukliďme Pošembeří“ za účast na celkem 3 

akcích směrovaných na úklid okolí Mochova. Celkem se zúčastnilo cca 30 osob, spolky – Český 

kynologický svaz ZKO Mochov a Honební společnost Čelákovice. Všem těm, kdo věnovali svůj čas 

ve dnech 6.4., 13.4. a 20. 4. 2019 patří náš dík a uznání. 

Jan Turek – během května se očekává, že se konečně pohne hodnocení IROPu ve věci žádané dotace 

na chodník v ulici Chudomelská. 

Jan Turek – k „revitalizaci okolo kostela“, na zpevnění svahu u kostela byl vypracován postup 

odbornou firmou Školky - Montano, spol. s r.o. Podle zpracovaného postupu byly v březnu provedeny 

nejnutnější práce, které mají za úkol zpevnit svah, který byl za deštivého počasí splavován k plotům 

soukromých majitelů přilehlých nemovitostí. Dále bylo zpracováno dendrologické posouzení stavu 

vzrostlých stromů v obci a na jeho základě provedeno kácení, nová výsadba a výchovné řezy dřevin. 

Václav Ulrych – informace ohledně rybníka Chudomel. Nový majitel chce oslovit rybáře 

v Čelákovicích, zda by se nechtěli o rybník starat. Tyto informace jsou zatím neoficiální. 

Jitka Frydrychová – pozvání na setkání seniorů, které se bude konat v sobotu 4. května od 17:00 hod. 

v salonku Hotelu Bouček. 

František Bouček – informace ohledně opravy střechy kostela. Již od minulého roku jsem v jednání 

s administrátorem Římskokatolické farnosti Čelákovice Sebastianem Kopećem a následně i 

s koordinátorkou rekonstrukce ze stavebního odboru Arcibiskupství pražského, Vikariát Stará 

Boleslav Ing. Macákovou, jak jsem již informoval na minulých zasedáních. Po předběžné dohodě se 

zastupiteli ze sdružení „Náš Mochov“ (František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš 

Kovář, Jan Rangl, Jan Turek a Václav Ulrych) jsme se rozhodli, že za určitých podmínek bude možné 

podpořit rekonstrukci střechy kostela jednorázovou částkou 600.000,- Kč. Podmínky: Ing. Macáková 

předloží plán financování s prohlášeními každého účastníka o výši částky, kterou garantuje jako 

příspěvek na rekonstrukci. Prozatím jsou přislíbeny finanční prostředky z těchto zdrojů: Dotace z MK 

program ORP 492.000,- Kč, Arcibiskupství pražské 600.000,- Kč, Církev pravoslavná 600.000,- Kč a 

prostředky vlastníka Římskokatolické farnosti Čelákovice 58.000,- Kč. Ing. Macáková provede 

výběrové řízení na dodávku díla. Po provedení výběru dodavatele budeme požadovat kontrolu výkazu 

výměr vybraným dodavatelem, abychom v co největší míře předešli možným vícepracím. Teprve po 

splnění všech těchto podmínek bude obec Mochov schopna odsouhlasit finanční příspěvek ve výši 

600.000,- Kč.  

František Bouček – Bude zpracován sadbový plán na provedení parkové zeleně v „Klidové zóně u 

hřbitova“, který bude vyjmut z celkového objemu stavebních prací. Dále bude připraveno samostatné 

výběrové řízení na dodávku ozelenění tohoto prostoru.  

Jan Turek – informoval o nově vypsaných dotacích Regionu Pošembeří o.p.s. na ozelenění obcí. 

Budeme sledovat a v případě, že bude vyhovovat naším podmínkám, požádali bychom o dotaci na 

výsadbu zeleně v plánované „Odpočinkové zóně“ v lokalitě u hřbitova. 

Milan Kocian – informoval o dopravní obslužnosti v obci – Autobusové linky projektují tři pracovníci 

firmy ROPID:  

a) autobusové linky 430 a 398 - zde má dojít v letošním roce k navýšení kloubových autobusů na 

vybraných spojích.  

b) autobusové linky 427 a 662 – čelákovičtí, ale i my máme zájem, aby tyto spoje končily místo na 

náměstí v Čelákovicích, tak i u vlakového nádraží v Čelákovicích. Já jsem zatím navrhl, aby se 

jednalo o ranní spoje, kdy jsou obchody i úřady ještě zavřeny a cestující směřující do Brandýsa by 

přestupovali na vlakovém nádraží.  

c) autobusová linka 655 – zde na požadavek čelákovických bude více spojů zajíždět na zastávku 

Kovohutě.  

d) autobusová linka 482 – školní linka Úvaly žel. st. - Nehvizdy škola, Nehvizdy škola – Úvaly žel. st.  

Milan Kocian – pokud ještě sháníme obecní kronikářku, tak navrhuji moji manželku, která by měla 
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zájem, zastávat tuto funkci. Jako bývalá aranžérka ovládá několik druhů písma. Milan Kocian – 

Mochovský den 31. 08. 2019 – zde bych chtěl, aby mimo jiné zpestřili tento den svým vystoupením 

"mochováci". Některé lidi jsem kontaktoval za tímto účelem. Zatím je to ve stádiu příprav. 

Milan Kocian – nabídl se zjistit a kontaktovat "ukrajinskou menšinu", která trvale pobývá v obci a 

najít mezi nimi člověka, který by v případě potřeb jednal s obcí jejich jménem. Zde nenašel mezi 

zastupiteli pochopení. 

Milan Kocian – oslovil zastupitele, zda by nechtěli přispět finanční částkou na opravu střechy kostela. 

Jít vlastně lidem příkladem. Pan Kocian a paní Palmová již přispěli na transparentní účet. 

František Bouček – je to každého věc. Někteří z nás přispívají na jiné dobročinné projekty. 

František Bouček – dokončení chodníku v ulici Chudomelská. Stavba zatím nebyla převzata. 

Důvodem je nedokončení dílčích drobností dle dohody se zhotovitelem. Po odstranění nedostatků 

bude dílo převzato. 

Milan Kocian – navrhl, zda by všichni zastupitelé nemohli být počátkem nového měsíce písemně 

seznámeni s plánovanými pracemi malého rozsahu, které se budou provádět v Mochově v daném 

měsíci (sázení/kácení stromů, stavební práce např. úprava místnosti v hasičárně apod.)  

František Bouček – o zásadních pracích Vás budu ústně informovat při zasedáních zastupitelstva. 

František Bouček – společnost ZVO s.r.o. uvažuje o revitalizaci hnojného plata (na pozemcích poblíž 

zemědělského areálu firmy HANKA MOCHOV s.r.o., Starý Dvůr) v obci Mochov na soukromou 

kompostárnu firmy ZVO s.r.o. Dále společnost ZVO s.r.o. uvažuje o rozšíření průmyslového areálu 

(areál bývalých Mochovských mrazíren) pro potřeby své zemědělské produkce o prostory 

posezónního skladování obilí v obilních silech, vytvoření skladovacího prostoru pro posezónní 

skladování dřevěných beden na brambory a jejich údržbu. Jednatel společnosti předložil studii obou 

zmíněných záměrů a žádá o nezávislé vyjádření k těmto akcím. Podklady budou rozeslány 

zastupitelům k seznámení a k zaujmutí stanoviska.  

František Bouček – informace o nákupu mulčovače pro potřeby péče o obec. 

František Bouček – poukázal na uvedení lživých informací v posledním vydání Mochovského 

zpravodaje, březen 2019 v článku, pod kterým byli podepsáni zastupitelé Milan Kocian, Pavlína 

Palmová a Jaroslav Vybíral. Tyto nepravdy konkrétně uvedl. Zastupitel Milan Kocian reagoval, že je 

jeho věc, co píše a že si bude psát, co chce. Dále zastupitel Milan Kocian uvedl bez jakéhokoli důkazu 

(byť i jeho náznaku), že zastupitelé volební strany „Náš Mochov“ čachrují s financemi obce.  

František Bouček – majitelům nemovitostí umístěných na druhé straně, než je nově budovaný chodník 

v ulici Chudomelská zatéká při deštích do sklepů. Byla zajištěna nabídka na realizaci odvodňovacího 

drenážního pruhu v tomto prostoru, která problém vyřeší.  

František Bouček – byl vznesen dotaz na finanční příspěvek na vybudování vjezdu k nemovitosti, 

pokud si ho vlastník přilehlé nemovitosti bude financovat sám. Touto otázkou se budeme dále zabývat.  

František Bouček – byli jsme upozorněni na špatné umístění jedné lampy ve „Slunečních zahradách“, 

která je postavena na soukromém pozemku. Lampa bude přeložena na veřejné prostranství. 
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Zápis vyhotoven dne: 02. 05. 2019 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 
















